
Årsmøde i Det Aktive Center Elnebjerg 

Kl. 14 

Fredag den 10-02-2023 
48 Deltagere 

Referat 

  

 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere.  

Dirigent: Ib Ballisager 

Referent: Tina Traborg 

Stemmetæller: Grethe og Joan 

Dirigent konstaterer at der indkaldt i henhold til vedtægterne 

2. Brugerrådets beretning. 

Brugerrådet på Det Aktive Center Elnebjerg havde indkaldt til ekstraordinært 

årsmøde den 30/9 – 2022 kl. 13 og nyt Brugerråd blev udpeget. 

Erling Vibe (Formand) 

Mona Hansen (Kasserer) 

Axel Petersen (Næstformand) 

Ole Petersen 

Else Marie Strangesen 

Pia Rigtrup 

 

Vi havde det første Brugerrådsmøde den 14/10 med overlevering fra det 

gamle Brugerråd og planlægning af aktiviteter resten af året.  

Ud over de ugentlige aktiviteter blev der planlagt: 

11/11 Løvfaldstur til Nordsjælland. 

2/12 Julefrokost 

 

2023 

20/1 foredrag Med Randi Mortensen fra Politiet. Bedrageri og svindel mod 

ældre. 

 



3753 personer har benyttet Det Aktive Center + 90 i træningsrummet. 

Der bliver spurgt ind til en Hj. side, som kan oplyse om indkaldelse til bl.a. 

arrangementer og Årsmøde. En Hj. side koster ca. 5-600,- kr. 

Der bliver spurgt ind til en FB-gruppe kun for Orø (Elnebjerg).  

Aktivitetsvejleder oplyser at Aktiv Center deres egen FB-gruppe som hedder 

Holbæk Kommunes Aktiv centre.  

 

3. Fremlæggelse af regnskab. Regnskab omdelt og gennemgået.  

Der er et ønske sig et mere specifikt regnskab.  

 

4. Drøftelse af forslag til det kommende års aktiviteter.  

Forslag:  

Bustur til smag Nordsjælland. 

Indkøbstur til Tyskland 

Psykiatrihospitalet i Odsherred 

Sejltur på Sorø Sø. 

 

5. Øvrige indkomne forslag. Ingen forslag. 

 

6. Udpegning af Brugerråd.  

Udpeget blev: 

Erling Vibe  

Mona Hansen 

Axel Petersen 

Ole Petersen 

Else Marie Strangesen 

Pia Rigtrup 

 

 

7. Valg af bilagskontrollanter og suppleant. 

Bilagskontrollant Britta   

Bilagssuppleant Ib Ballisager. 

 

8. Evt.  

Ole Nielsen er kommet i Seniorrådet og er dermed seniorrådes repræsentant i 

Brugerrådet. 



Aktivitetsvejleder fortæller om at Økonomiudvalget har sendt spareforslag i 

høring og med i forslaget er de vil lukke alle Aktive Centre i kommunen.  

                

Henrik fortalte, at der også er forslag til besparelser på færgen, B.la. prisen 

sættes op med 25%. 

 

 

 


